
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 18. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 967
Vil ministeren, på baggrund af artiklen "Det vrimler med gebyrer på de danske
hospitaler" bragt i Berlingske den 18. september 2013, gøre rede for, om mini-
steren påtænker at ændre reglerne, således at der ikke er forskellige gebyrer,
alt efter hvilket hospital der er tale om?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Annette Lind
formand

1/1

Sundheds- og Forebyggelsesudvalget 2012-13
SUU Alm.del  Spørgsmål 967
Offentligt


